
Ordförandebrev oktober 2023

Hösten har gjort sitt intåg. Dagarna blir kortare och kvällsmörkret kommer 
snabbt. Det är rätt tid för att föreningsaktiviteterna kommer igång vilket jag vet 
att ni medlemmar uppskattar.

Jag är imponerad över all den aktivitet som ni i föreningarna ordnar.

För att hitta på något nytt hade vi i distriktsstyrelsen förlagt vårt senaste 
styrelsemöte på Lidköpings E-sportcenter. De bedriver dataspel för alla åldrar. 
Där fick vi prova på att spela datorspel med och mot varandra. En väldigt rolig 
upplevelse. Datorspel passar även för oss pensionärer kunde vi konstatera, 
tävlingsinstinkten finns kvar.

Jag känner att det här kan vara något för er i föreningsstyrelserna att prova på. 
Ni kan förlägga ett styrelsemöte där eller kanske anordna en träff för yngre 
medlemmar.

Vi kan glädjas åt att SPF är mycket framgångsrika i vårt påverkansarbete. Vår 
ordförande Eva Eriksson påpekar ofta vikten av att vi är många medlemmar. Vi 
hoppas att ni är aktiva och peppade i att arbeta med medlemsrekrytering. Vill 
ni ha stöd och idéer hör av er till någon av oss i distriktsstyrelsen.

Som uppföljning på förra årets rekryteringskampanj ordnade vi en 
odlingstävling av ringblommor. Segrare i den tävlingen blev Flemming 
Harrysson från Vartofta. Stort grattis till dig.

Nu i oktober skall vi samla danmarksresenärerna, ordförande och vice 
ordförande i föreningarna till en utvärdering av resan samt ha en diskussion om 
vad vi i distriktet skall prioritera under 2024. Vi kommer att få en inledning av 
vår vice förbundsordförande Solvig Zander.

Jag tar gärna emot tips från er läsare på frågor som ni tycker vi behöver 
aktivera oss i.

Ha det bra

Christer Eliasson
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